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ELŐTERJESZTÉS KÍSÉRŐLAP 
 
E-szám: 26/2020. 
 
Tárgy: Döntés a költségvetésben céltartalékba helyezett Kálvária sétány-
Hidegkúti út útfelújítási célú előirányzat felhasználásáról 
 
Előterjesztő neve: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó neve: Fülöpp Miklós osztályvezető 
 
Az előterjesztés aláírás előtti előzetes ellenőrzése 
 
Vezetői ellenőrzés 
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő – nem megfelelő 
 
 
 előadó osztályvezetője 
 
Pénzügyi ellenőrzés 
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő – nem megfelelő 
 
 
 pénzügyi osztályvezető 
 
Törvényességi ellenőrzés  
- az előterjesztés tartalmilag és formailag megfelelő – nem megfelelő 
 
 
Nagykovácsi, 2020. augusztus 11. 
 
 jegyző 
 
 
 
Az előterjesztés kiküldhető – nem küldhető ki. 
 
 
Nagykovácsi, 2020. augusztus 11.  
 
 
 polgármester 
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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

 
Nagykovácsi Képviselő-testülete 2020. február 20-i ülésén úgy döntött, hogy a 2020. 
évi költségvetési javaslatban szereplő Kálvária sétány-Hidegkúti út (Pilis utcáig 
terjedő) szakaszának felújítására szánt bruttó 20.000.000 Ft-ot céltartalékba helyezi, 
amelyet a későbbiekben csak útfelújításra lehet felhasználni.  
A Képviselő-testület tagjai közül többen jelezték az útépítések prioritásának 
szükségességét és az adott körzet lakói is évek óta kérik a problémás útszakasz 
felújítását, mely kvázi gyűjtőúti funkcióval több száz nagykovácsi lakos mindennapi 
közlekedését biztosítja (Kálvária sétány, Hidegkúti út, Pilis utca, Kerekhegyi sétány). 
A felújítandó szakaszon nagyon kevés ingatlan található, így a máshol alkalmazott 
önkormányzati támogatású lakossági útépítésnek nincs realitása. Az adott útszakasz 
jelenleg nagy karbantartási igénnyel rendelkezik, sok kátyú képződik, ezt is kiváltanánk 
a felújítással. 
Jelenleg a Kálvária sétány-Hidegkúti út (Pilis utcáig terjedő) szakaszán mart aszfaltos 
burkolat van, elégtelen vízelvezetéssel. A szakaszos javítgatások ellenére - a 
megoldatlan vízelvezetés következtében - az út minden jelentős esőzést követően 
károsodik, ezért az alábbi műszaki megoldás lenne ajánlatos. 
A meglévő útalapot megtartva, azt profilba hozva, tömörítés után egy rétegű, 5 cm vtg. 
AC 11 jelű aszfaltburkolatot kapna az adott útszakasz. Az útszakasz hossza 260 m, 
szélessége 4 m, egyoldali 2,5 %-os dőléssel az erdő irányában. 
Megállapítható, hogy a Kálvária sétány-Hidegkúti út (Pilis utcáig terjedő) szakaszának 
felújítása célszerű javaslat a bruttó 9.388.678.- Ft felhasználására és egyben 
lehetőséget teremt az adott szakaszon túli önkormányzati támogatású lakossági 
útépítésekhez. 
Ezenkívül az őszi kátyúzások megnövekedett igényei miatt javaslom, hogy a Kálvária 
sétány-Hidegkúti út felújítására szánt bruttó 20.000.000 Ft-ból megmaradó bruttó 
10.611.322.- Ft a kátyúzáshoz legyen átcsoportosítva. 
 
Kérem az előterjesztés megvitatását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
 
Nagykovácsi, 2020. augusztus 11. 
 
 

Kiszelné Mohos Katalin 
                                                                                             Polgármester 

 
 

Melléklet: 
 

- Helyszínrajz 
- Költségvetés 
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HATÁROZATI JAVASLAT 
 
 

Tárgy: Döntés a költségvetésben céltartalékba helyezett Kálvária sétány-
Hidegkúti út útfelújítási célú előirányzat felhasználásáról 
 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Kálvária sétány-Hidegkúti út (Pilis utcáig terjedő) szakaszának felújításához használ 
fel a költségvetési céltartalékból bruttó 9.388.678.- Ft-ot. A céltartalékba helyezett 
összegből még bruttó 10.611.322.- Ft-ot a kátyúzáshoz csoportosít át. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 


